



他至死選擇耶穌

九月中美國得獎作家、護教學講員和著名回教歸主者 Nabeel Qureshi 醫生經過一年與癌病戰鬥後終於以 34 歲之齡離世，遺下妻子和兩歲的女兒。他的著作包括「回應聖戰」和「尋找阿拉卻得着耶穌」。

自去年 8 月宣佈得了癌病後，他定期在網上發放最新的錄像消息。和上十萬計的其他人一樣我每次都收看並為他祈禱。他已成為我的朋友，他的死我非常傷心。

慕道小組

一直希望開始一個木民的慕道小組，想不到回到工場不久爸爸就預備了一位姊妹和我配搭，她曾在另一地方服侍過。也得到這邊屬靈領袖的支持。還未有組員，需要爸爸把朋友帶來。（代禱 # 1 爸爸把慕道朋友帶來。）

Seekers' group

Rather unexpectedly, Father led me to meet a partner soon after I was back in the country. We agree to lead a seeker's group from M background; even though we don't have any group members yet. She has led a Cousins' group before in another country. What is more encouraging is we have spiritual leadership in support of this. **(Prayer point # 1 pray Father to bring seekers to us)**

與海外朋友一起服侍

下個月一些海外的朋友會到我的城市來接觸本地朋友，我會和他們一起服侍。因為對伊斯蘭教的失望，木民中轉變為無神論者的成為新趨勢。（代禱 # 2 爸爸帶領我們接觸有心尋求真理的朋友。）

Partner with visiting friends

There are some friends coming next month whom I will partner with for outreach. There is a growing trend that Cousins are becoming atheists because of disillusion with their religion. **(Prayer point # 2 Father to bring seekers to us)**

他的妻子曾分享 Nabeel 得病後聖靈給她得醫治的平安。他自己也分享聖經有關醫治的教導。不少人曾說預言神會醫治他。但似乎我們都錯了。他的死亡震動了我的核心信念。患病期間一些穆民說因為他離開伊斯蘭教而被阿拉咒詛。仇敵現在就好像在大聲嗤笑神的僕人？！

但萬事都互相效力，叫愛神的人得益處。祂的道路高過我們的道路。Nabeel 短短的一生影響了很多人。他好像一道照亮漆黑夜空的閃電。（代禱 # 3 很多木民看了 Nabeel 的書和網上信息而認識真道。）

He chose Jesus until death

In mid September, American award-winning author, Christian apologist and well-known Muslim background believer Dr Nabeel Qureshi died at age 34 after a year-long battle with cancer. Survived by his wife and 2 year old daughter, his books include "Answering Jihad" and "Seeking Allah Finding Jesus".

Since he announced his illness in August last year, he posted regular vlogs online. Like the other hundred thousand people, I watched every one of his vlogs and prayed for him. He has become a friend. I was heart-broken and emotional.

His wife has said she had extraordinary peace of healing from the HS. Nabeel himself has shared biblical truth of healing. Different people have spoken prophecies of healing. But it seems that all of us are wrong. It kind of shook me to the core. During his illness, many Muslims said he was cursed by Allah because he left Islam. It seems that the Enemy is now mocking God's servant ?!

But in all things God works for the good of those who love him. His ways are higher than our ways. Nabeel has impacted many people in his short life. He came like a streak of lightning and brightened the night sky. **(Prayer points # 3 Many Cousins will find what Nabeel found from his books, online messages and vlogs)**